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I henhold til § 37, stk. 1 i forretningsorden for Inatsisartut fremsætter jeg følgende spørgsmål til 
Naalakkersuisut:

Via A/S INI’s hjemmeside fremgår det klart og tydeligt, at der i 2012 ikke er afsat bevilling til 
medbyggerhus-ordningen, derfor bevilges der ikke tilskud for hele år 2012.

I den forbindelse vil jeg gerne vide hvor store bevillingerne til anlægsformål, der skulle have 
været anvendt i bygder og yderdistrikter har været, samt hvor disse midler er blevet 
omrokeret hen til andre konti, og her taler jeg om ændringer foretaget i 2011. Og hvad er der 
af planer for 2012 og hvilke områder vil eller skal man fjerne bevillinger for bygder og 
yderdistrikter?   
 
Og hvor mange huse er der bygget i bygderne de sidste 10 år?
(Hans Enoksen, Siumut)

Begrundelse: 
Jeg skal hermed anmode om at få et klart svar om hvorfor der ikke er afsat bevilling til 
medbyggerhusordningen for 2012. 

Vi er mange, der ved at der i bygder og yderdistrikter bor familier i huse der er i så dårligt stand, at 
det er uforsvarligt fordi de ikke har andre steder at bo. 

Jeg ønsker derfor at vide, hvorfor man har fjernet bevillinger til formålet.
Jeg vil også have oplyst, hvor mange selvbyggerhuse, der er bygget det sidste 10 år i bygder og 
yderdistrikter. 

Med venlig hilsen

Hans Enoksen, Siumut


